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134502 - İkiz doğurmak için ilaç almak

Soru

İkiz doğurmak için doğal ilaç almanın hükmü nedir?

Detaylı cevap

Allah’a hamd olsun.

Zararı olmaması şartıyla ikiz doğum için doğal veya yapay ilaç kullanmanın bir sakıncası yoktur.

Zira Rasulullah Sallallahu Aleyhi Vesellem şöyle buyurdu: “Kendine ve başkasına zarar verme”

(Ahmed, İbn Mace 2341)

Ancak bununla birlikte güvenilir bir doktora danışmak gerekir. Bundan sonra anneye zararı olacak

mı? Ayrıca kullanılacak ilaç hususunda da danışmak gerekir.

Şeyh İbn Useymin Rahimehullah’a şöyle soruldu: Hamilelik için ilaç almanın hükmü nedir? Zira

uzun zamandır çocuğum olmuyor?

Cevap: Bu konuyu doktora danışmak gerekir. Şayeti zararı olmadığı tespit edilirse kullanılması

gerekir. Çünkü Rasulullah Sallallahu Aleyhi Vesellem şöyle dedi: “Doğurgan ve sevgi

dolu kadınlarla evleniniz, çoğalınız; zira ben kıyamet günü (diğer ümmetler karşı) ümmetimin

çokluğu ile övüneceğim” (Fetava Nur ala Derb) .

En iyisini Allah bilir.
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